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J E G Y Z O K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testületének 2010. január 
28. napján délután 16.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselo-testületi ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Katona István    alpolgármester 
Dávid József     képviselo 
Juhász Csaba    képviselo 
Horváth Lajosné    képviselo 
Kiss Ferenc     képviselo 
Kurunczi Mihály   képviselo 
Miklós Imre    képviselo 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona    körjegyzo 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezeto 
Stranszky Jánosné    Óvoda tagintézmény vezeto 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviseloket és a 
napirendek eloadóit. Megállapítom, hogy a képviselo-testület határozatképes, 8 fobol 8 fo van 
jelen 100 %-os részvétel. A mai képviselo-testületi ülést megnyitom. Jegyzokönyv 
hitelesítonek felkérem Juhász Csaba valamint Kurunczi Mihály képviseloket. Javaslatot 
teszek a meghívóban szereplo napirendi pontokra. Van-e más javaslat a testület részérol? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen ) 
szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 
 
3/2010.(I.28.)Öh. 
Tárgy: A képviselo-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a 2010. január 28. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
Napirend: 
 
1./ Polgármesteri tájékoztató 
     Eloadó: Horváth Lajos polgármester 
 
2./ Az önkormányzat 2010. évi költségvetésének megtárgyalása 
     Eloadó: Horváth Lajos polgármester 
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3./ Eloterjesztések 
 
4./ Kérdések, Interpelláció 
 
5./ Egyebek 
 
 
I. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
 
Horváth Lajos polgármester: Január 13-án tartották a szokásos éves tájékoztatót a makói 
Kórház muködésérol. A foigazgató értékelte az elmúlt évet és elmondta az ez évi terveit. 
Elhangzott, hogy csökkent a kórház bevétele és átszervezések várhatóak. Várólisták szerint 
muködnek és több fejlesztést terveznek a kórház vonatkozásában.  
Január 14-én a DAREH taggyulést tartott, ahol a költségvetést fogadták el. 
Január 16-án a kistérségi buszforduló kapcsán volt egyeztetés, mert egy településen a 
kivitelezo akadályt jelentett be és a munkaterület nem került átadásra.  
Megkaptuk az elvi vízjogi engedélyt az Ivóvízminoség-javító programra. Ez tartalmazza a 
muszaki terveket, megoldásokat. E szerint új víztorony épül Királyhegyesen, új 
szurorendszert építenek. Mindezekhez egy új gépház is tartozik. A biztonságos ivóvíz 
ellátáshoz 50 m3-es tartályt állítanak be Tervezésre került a Makó-Rákos összeköto vezeték 
is.  
Újabb felmérést végeztünk a helyi óvodánál, mert megjelent egy újabb pályázat. Errol az 
eloterjesztések között fogunk majd dönteni. Ez a pályázat lehetoséget biztosítana majd arra, 
hogy az eddigi beruházást kiegészítsük.  
Tájékoztatom a képviselo-testületet, hogy a belvíz jelenleg rendben van, egy hétig 
szivattyúzta a belvizet a TIMA és most jelenleg rendben van a belvízhelyzet. 
A téli hó helyzet kapcsán elmondható, hogy kétszer takarítottuk le az utakat, így a közlekedés 
rendben volt. Tájékoztatom a képviselo-testületet, hogy kituzték az országgyulési képviselok 
választásának idopontját, így indul a kampány. Kampány gyulést csak a muvelodési házban, 
egyforma díjszabás mellett lehet tartani a pártoknak.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen ) 
szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
4/2010.(I.28.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
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II. napirendi pont 
Az önkormányzat 2010. évi költségvetésének megtárgyalása 
 
Horváth Lajos polgármester: A költségvetés tervezetet megtárgyalta a Szociális és 
Területfejlesztési Bizottság. A bizottság alkalmasnak tartotta a költségvetést a képviselo 
testület elé történo terjesztésre. A költségvetés a koncepció szerint készült el. A bevételi 
oldalon 8,5-9 %-os csökkenés van. A járulék csökkenés miatt is kevesebb, de ezt meg se 
kapjuk, ezzel csökkent a finanszírozásunk. Csökkent az oktatási, körjegyzoségi és szociális 
normatíva is. Saját bevételeinkrol elmondhatjuk, hogy nem emeltünk adót, de a szociális 
helyzet miatt a fizetési készség romlott. Javult a behajtás, és erre ez évben is nagy hangsúlyt 
kell fektetni. Az intézményi bevétel a szokásos szinten van beállítva. A kiadások 
vonatkozásában fontos tény, hogy a juttatásokat megadóztatták, a 13. havi illetményt 
megvonták. Összességében kb. 8,5 %-os reálkereset csökkenés várható. Javít a helyzeten a 98 
ezer forint/év kereset kiegészítés és a szuperbruttósítás is jelent némi jövedelem növekedést. 
A csúcs a 250-300 ezer forintos havi jövedelmeknél van, onnan csökken a jövedelem. A 
természetbeni juttatásoknál meghatározott mértékuek a juttatások. A közalkalmazottak részére 
melegétkezési utalványt biztosít az önkormányzat. A dologi kiadások az infláció mértékével 
emelve kerültek betervezésre. Ezeket a kiadásokat nagyon visszafogjuk. Az önkormányzat 
muködése nem változik, muködteti a körjegyzoséget, a muvelodési házat, az egészségügyi 
szolgálatot és társulási formában az oktatási nevelési intézményeket. Muködési kiadásunkat a 
tavalyi szinten tervezzük, figyelembe véve a megnyert és a futó pályázataink önerejét. 
ÖNHIKI-s támogatásra nincs esélyünk, esetleg a muködésképtelen önkormányzatok 
támogatására pályázhatunk. A fejlesztési elképzelések ismertek, ezen kívül az IKSZT jó úton 
van, és az óvodánál tervezünk még fejlesztést. A szociális területre elmondhatjuk, várhatóan 
no majd az igény. A közmunka programot folytatjuk, kb. 35 fovel. A civil szervezetek 
támogatását a tavalyi szinten, most is beterveztük. A táblázat tartalmazza a 2009. évi adatokat 
összehasonlításban a terv adatokkal. A körjegyzoség vonatkozásában elmondhatjuk, hogy 
változatlan létszámmal és feltételekkel muködtetjük tovább. Az intézményfenntartó társulások 
költségvetési adatait a táblázatok tartalmazzák, ebbol láthatók a hozzájárulások mértéke de 
ezek esetleg még változhatnak. Az ide kapcsolódó normatívák csökkenése miatt magasabb 
lesz az önkormányzat hozzájárulása. Kérdezem a képviselo-testület tagjait, hogy van-e a 
napirenddel kapcsolatosan kérdés, vélemény? 
 
Horváth Lajosné képviselo: A helyben dolgozó szociális területen állományban lévo 
munkavállaló miért kap eltéro mértéku természetbeni juttatást, mint a helybeliek? 
 
Horváth Lajos polgármester: A természetbeni juttatás mértékét a munkáltató határozza meg. 
A kérdéses esetben a munkáltató Csanádpalota Város Önkormányzata, míg a többiek 
vonatkozásában mi vagyunk a munkáltató. 
 
Miklós Imre képviselo : Az önkormányzat állományában 15 fo szerepel, én kevesebbre 
emlékszem.  
 
Horváth Lajos polgármester: 1 fo polgármester, 9 fo a körjegyzoségi hivatal dolgozója, 3 
egészségügyi dolgozó van, 1 fo a muvelodési ház állományában és 1 fo a dögtér kezelo. Ez 
összesen 15 fo.  
 
Horváth Lajosné képviselo: Az iskola költségvetésében 1,3 millió forint bér szerepel. Ugyan 
akkor itt szerepel még az egyik sorban 12x120.000,- forint. Ez kinek a bérét takarja? 
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Benákné Bárdi Ilona körjegyzo : Ez a tétel a muködési kiadásokhoz tartozik, a tavalyi kiadást 
arányosítja le 12 hónapra. 
 
Horváth Lajos polgármester: A gyakorlatban ez úgy muködik, hogy az intézmények 
muködéséhez kapcsolódó számlákat átszámlázzuk a makói iskolának.  
 
Horváth Lajosné képviselo: A költségvetéshez szakmailag nem értek, segítség kell, ezért 
kérdezek. A 2010. évi költségvetést merésznek tartom, mert vannak ugyan szép eredmények, 
például az iskola, óvoda, rendelo felújítása vagy az új faluközpont illetve buszforduló, de 
például a hivatal felújítása is fontos lenne. A fala kidol, a festése régi, ugyanakkor pedig a 
rendben lévo muvelodési házra ekkora összeget akarunk költeni. A juttatásoknak örülök, 
köszönik a dolgozók mivel más juttatást nem kapnak.  
 
Horváth Lajos polgármester: A fejlesztésekkel kapcsolatban elmondanám, hogy a muvelodési 
ház ügyében már két éve dolgozunk, ha megítélik a támogatást, azután dönthet róla a testület, 
hogy a támogatást felhasználja-e. A hivatal épületére is akartunk pályázni, de nem lehetett és 
ennek olyan az állapota, hogy 10-15 millió forint is kevés. Most csend van a pályázatok terén, 
a választások után várhatóan a közigazgatási rendszer átalakul, mert már volt kituzött cél, a 
járási közigazgatási szervezet kialakítása. Várhatóan lesznek újabb törekvések, változik a 
közigazgatási rendszer. Ilyen helyzetben nagy összeget költeni a hivatal épületére nem 
érdemes. Az épület külso felújítását viszont tervezzük az idénre. Számomra ennél fontosabb 
kérdés lenne, az útfelületek felületek felújítása. Évente 50-60 millió forint támogatást hozunk 
ide, ez közös sikerünk. Sok munkával, pályázatokkal lehet a falut csinosítani. Azt próbáljuk 
felújítani, ami a lakosság számára legfontosabb, amit mindenki használ.  
 
Katona István alpolgármester: Szerintem a 11 millió forint önero önkormányzatunknak sok 
lesz.  
 
Dávid József képviselo: Szerintem most kell pályázni, élni a lehetoséggel, egy új kormánynál 
nem lehet tudni mi lesz.  
 
Horváth Lajos polgármester: A faluközpont felújítást két év alatt, az IKSZT beruházást 3 év 
alatt kell megvalósítani. Az IKSZT-nél 12 millió muködésre hívható le 3 év alatt. 
Gyakorlatilag így az önero kigazdálkodható. Természetesen, esetlegesen hitelfelvételre 
kerülhet sor, aminek a támogatás a fedezete. A hitel viszont a lehívás után visszafizetheto. A 
többi pályázati önero kigazdálkodható. A fejlesztések során a vagyonunkat nem akarjuk 
leterhelni.  
 
Miklós Imre képviselo: Ekkora Muvelodési Házra lesz itt igény? Ki lesz használva az épület? 
 
Horváth Lajos polgármester: A Muvelodési Házban most is ott vannak a nyugdíjasok, a 
teleházas fiatalok, az amator csoportok. Részükrol folyamatosan igény van a közösségi 
helyiségekre. Nagyobb rendezvények is csak itt tarthatóak meg. A mostani vizes blokk egy 
rendezvényen használhatatlan. Amit korábban az épületben rendbe tettünk, ahhoz nem 
nyúlunk hozzá. Így a nagytermet sem bántjuk. Ami most nem jó, azokat az épületrészeket 
változtatjuk, bovítjük. A nagyterem most 120 fot tud befogadni, de egy rendezvény,vagy 
lakodalom esetén bovítheto lesz a terem kapacitása.  
 
Miklós Imre képviselo: Én személy szerint aggódom a hitel felvétel miatt.  
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Dávid József képviselo : Én jártam a Muvelodési Ház padlásán, aminek pala a teteje. Az 
épületben az elso számú hibalehetoség ott van. Ez a tetoszerkezet hosszabb idot már nem fog 
kibírni.  
 
Horváth Lajos polgármester: Ebbol a pályázatból új tetot kap az épület. Ha elbírálják a 
támogatási igényt ide hozom a szerzodést és elfogja dönteni a testület, hogy van-e szükség a 
megvalósítására. Viszont amit ide kell fordítani azt másra nem lehet elkölteni.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselo-testületet, hogy a költségvetési rendelet 
megalkotása elott, eloször a tagintézményként muködo intézményeink, valamint az 
alapszolgáltatás költségvetését fogadjuk el a kiadottak szerint. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen ) 
szavazattal elfogadta a Csanádpalotai Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a 
tagintézményként muködo óvoda, valamint a Makói Általános Iskola, Alapfokú 
Muvészetoktatási Intézmény és Logopédiai Intézet tagintézményeként muködo általános iskola 
2010. évi költségvetését. 
 
5/2010.(I.29.)Öh. 
Tárgy: A Csanádpalotai Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a 
tagintézményként muködo óvoda, valamint a Makói Általános Iskola, Alapfokú 
Muvészetoktatási Intézmény és Logopédiai Intézet tagintézményeként muködo általános 
iskola 2010. évi költségvetése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete megtárgyalta az államháztartásról 
szóló – többször módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény 71. § alapján a Csanádpalotai 
Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a tagintézményként muködo óvoda, valamint 
a Makói Általános Iskola, Alapfokú Muvészetoktatási Intézmény és Logopédiai Intézet 
tagintézményeként muködo általános iskola 2010. évi költségvetését és azt elfogadta.  
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo     helyben 
3./ Makói Általános Iskola      Makó 
4./ Csanádpalota Város Polgármesteri Hivatal  Csanádpalota 
5./ Szirbik Sándorné költségvetési foeloadó   helyben 
6./ Irattár 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselo-testületet, hogy ezt követoen fogadja el a 
2010. évi költségvetésrol szóló rendeletet. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen) 
szavazattal elfogadta az önkormányzat 2010. évi költségvetésérol szóló 1/2010.(I.28.)ÖR. 
rendeletet. ( Az elfogadott rendelet a jegyzokönyv mellékletét képezi. ) 
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III. napirendi pont 
Királyhegyes Község Önkormányzat 2010. évi Közfoglalkoztatási tervének elfogadása 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Királyhegyes Község Önkormányzatának közfoglalkoztatási 
tervet kell elfogadni minden évben a szociális törvény rendelkezései szerint. A 2010 évre 
vonatkozó közfoglalkoztatási terv elkészült, javaslom annak elfogadását. Változatlan 
területeken, de több létszámmal terveztük a foglalkoztatást. 
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú ( 8 igen ) 
szavazattal döntött a Királyhegyes Község Önkormányzat 2010. évi Közfoglalkoztatási 
tervének elfogadásáról. 
 
6/2010.(I.28.)Öh. 
Tárgy: Királyhegyes Község Önkormányzat 2010. évi Közfoglalkoztatási tervének 
elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 

Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete a többszörösen módosított 
1993. évi III.tv. 37/A § alapján Királyhegyes Község Önkormányzat 2010. évre vonatkozó 
Közfoglalkoztatási tervét elfogadja. 
 
Felelos:      Horváth Lajos polgármester 
                   Benákné Bárdi Ilona körjegyzo 
Határido:  folyamatos 
 
A Képviselo-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo     helyben 
3./ Munkaügyi Központ Kirendeltsége    Makó 
4./ Magyar Államkincstár      Szeged 
5./ Irattár 
 
 
Eloterjesztések 
1.számú eloterjesztés 
A DAREH Önkormányzati Társulás részére muködési hozzájárulás 
 
Horváth Lajos polgármester: Királyhegyes Község Önkormányzat tagja a DAREH 
társulásnak amelynek muködéséhez hozzá kell járulnunk lakosság arányosan. A taggyulés 
határozata szerint 2009-ben 35Ft/fo/év tagdíjat kellett fizetni. 2010-ben ez az összeg 
40Ft/fo/év. Mivel még az elmúlt évi tagdíjat sem utaltuk át, kérem, hogy külön-külön fogadja 
el a képviselo-testület ennek a két évnek a muködési hozzájárulását.  
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Az eloterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen ) 
szavazattal elfogadta döntött a DAREH Önkormányzati Társulás részére 2009. évi muködési 
hozzájárulásról. 
 
7/2010.(I.28.)Öh. 
Tárgy: A DAREH Önkormányzati Társulás részére 2009. évi muködési hozzájárulás 
 

H A T Á R O Z A T 
 

Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete a DAREH Önkormányzati 
Társulás részére 2009. évre vonatkozóan 35.-/Ft/fo/év – összesen 27.755.- Ft, azaz 
huszonhétezer-hétszázötvenöt forint - muködési hozzájárulást teljesít . 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete a hozzájárulás összegét 2010. 
évi költségvetésében biztosítja. 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete felhatalmazza Horváth Lajos 
polgármestert a hozzájárulás átutalására. 
  
Határido: azonnal 
Felelos: Horváth Lajos polgármester 
  
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona  körjegyzo     Helyben 
3./ DAREH        Orosháza 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési eloadó     Helyben  
5./ Irattár 
 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen ) 
szavazattal döntött a DAREH Önkormányzati Társulás részére 2010. évi muködési 
hozzájárulásról. 
 
8/2010.(I.28.)Öh. 
Tárgy: A DAREH Önkormányzati Társulás részére 2010. évi muködési hozzájárulás 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete a DAREH Önkormányzati 
Társulás részére 2010. évre vonatkozóan 40,-/Ft/fo/év – összesen 31.720,- Ft, azaz 
harmincegyegyezer-hétszázhúsz forint - muködési hozzájárulást teljesít . 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete a hozzájárulás összegét 2010. 
évi költségvetésében biztosítja. 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete felhatalmazza Horváth Lajos 
polgármestert a hozzájárulás átutalására. 
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Határido: folyamatos 
Felelos: Horváth Lajos polgármester 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona  körjegyzo     Helyben 
3./ DAREH        Orosháza 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési eloadó     Helyben  
5./ Irattár 
 
 
2.számú eloterjesztés 
A közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére kiírt pályázat támogatása 
 
Horváth Lajos polgármester: Az év végére elkészült az óvoda felújítása és a közelmúltban 
beköltöztek a gyerekek. A tavalyi pályázatban a vizesblokk felújításra és a 
futéskorszerusítésre nem adtak támogatást. Most újra kiírták a pályázatot, gyakorlatilag ugyan 
ilyen feltételekkel, de nagyon gyors lefutással. Most azt javaslom, hogy a bölcsodei 
szolgáltatással bovítsük a szolgáltatást, így ennek kapcsán pályázzunk csoportszoba 
kialakítására, vizesblokk felújításra és futés korszerusítésre. Most is 10 % önerot kell hozzá 
biztosítani. A fenntartó Csanádpalota Város Önkormányzatával egyeztettünk, ok nem 
kívánnak pályázni, így a mi óvodánkra benyújtható a pályázat. Ezzel a fejlesztéssel a 
szolgáltatás bovítésének lehetoségét szeretnénk megteremteni, a jövonek dolgozunk. Van-e 
kérdés, vélemény az eloterjesztéshez kapcsolódóan? 
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen ) 
szavazattal döntött a közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére kiírt pályázat 
támogatásáról. 
 
9/2010.(I.28.)Öh. 
Tárgy: A közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztésére kiírt pályázat 
támogatása 
 

H A T Á R O Z A T 
 

1./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete az önkormányzati miniszter 
1/2010.(I.19.) ÖM rendeletében foglalt, közoktatási intézmények infrasturkturális 
fejlesztésével kapcsolatos egyszeri költségvetési támogatásra vonatkozó pályázati 
eloterjesztést megtárgyalta és a pályázat benyújtását támogatja. 
 
2./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete az önkormányzati miniszter 
1/2010.(I.19.) ÖM rendeletében foglalt, közoktatási intézmények infrasturkturális 
fejlesztésével kapcsolatos egyszeri költségvetési támogatásra vonatkozó pályázat benyújtására 
felhatalmazza a Csanádpalota Város, Kövegy és Királyhegyes Községek Önkormányzatainak 
Közoktatási Intézményi Társulása székhelye szerinti Csanádpalota Város Önkormányzatát, 
mint  gesztor önkormányzatot.  
 



 10 

3./ A tagintézményként muködo királyhegyesi óvoda infrastruktúrális fejlesztésére 
Csanádpalota Város Önkormányzata 8.513.662,- Ft azaz Nyolcmillió-ötszáztizenháromezer-
hatszázhatvanketto forint támogatásra nyújt be igényt, amely a teljes beruházás 90 %-a.  
 
4./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a beruházás megvalósításához 
szükséges 10 % önrészt 945.296,-Ft-ot, azaz Kilencszáznegyvenötezer-kettoszázkilencvenhat 
forintot átadott pénzeszközként biztosítja Csanádpalota Város Önkormányzata részére. Az 
öneroként átadott pénzeszközre vonatkozóan az érintett önkormányzatok megállapodást 
kötnek. 
 
5./ A támogatással megvalósuló tagintézményként muködo óvoda felújításának teljes összege 
9.458.958,-Ft, azaz Kilencmillió-négyszázötvennyolcezer-kilencszázötvennyolc forint. 
 
6./ Királyhegyes Község Önkormányzatának képviselo-testülete kötelezettséget vállal arra, 
hogy a beruházás megvalósításához szükséges önrészt a kivitelezo számlájának benyújtását 
követo 3 munkanapon belül átutalja Csanádpalota Város Önkormányzata 11735081-
15354697 számú költségvetési számlájára.  
  
7./ A Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a pályázathoz szükséges 
önrészt és költségeket az önkormányzat 2010. évi költségvetésében biztosítja.  
 
8./ Az elnyert pályázat megvalósításával kapcsolatos költségeket Királyhegyes Község 
Önkormányzata megtéríti Csanádpalota Város Önkormányzata részére, beszámítva az átutalt 
támogatás kamatbevételét. 
A beruházás megvalósulását követoen a támogatás felhasználásával való elszámolás után 
Csanádpalota Város Önkormányzata és Királyhegyes Község Önkormányzata elszámolnak 
egymással. 
 
9./ A képviselo-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert a pályázathoz szükséges 
önero és költségek átutalására, a pályázathoz kapcsolódó nyilatkozatok megtételé re valamint 
az átadott pénzeszközre vonatkozó megállapodás megkötésére. 
 
Határido: 2010. február 15. 
     Illetve folymatos  
Felelos:   Horváth Lajos polgármester 
                Benákné Bárdi Ilona körjegyzo 
 
A képviselo-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
A határozatról értesítést kap: 
1./ Horváth Lajos polgármester     Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo      Helyben 
3./ Kovács Sándor polgármester     Csanádpalota 
4./ Erdélyi Sándorné dr. jegyzo      Csanádpalota 
5./ Szirbik Sándorné költségvetési foeloadó    Helyben 
6./ Irattár 
 
 
3.számú eloterjesztés 
Köztisztviselok teljesítményértékelési céljainak 2010. évre történo meghatározása 
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Benákné Bárdi Ilona körjegyzo: Törvényben eloírt kötelezettsége az önkormányzatnak évente 
meghatározni a teljesítményértékeléshez kapcsolódó célokat.  
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen ) 
szavazattal döntött a köztisztviselok teljesítményértékelési céljainak 2010. évre történo 
meghatározásáról 
 
10/2010.(I.28.)Öh. 
Tárgy: Köztisztviselok teljesítményértékelési céljainak 2010. évre történo 
meghatározása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzati Képviselo-testülete a köztisztviselok jogállásáról szóló 
többszörösen módosított 1992. évi XXIII. törvény 34.§ (3) bekezdésében foglalt jogkörében 
eljárva Királyhegyes-Kövegy Körjegyzoségi Hivatal köztisztviseloi vonatkozásában a 
teljesítménykövetelmények alapját képezo kiemelt célokat a 2010. évre a Mellékletben 
foglaltak szerint állapítja meg. 
 
A Képviselo-testület felkéri a körjegyzot, hogy a köztisztviselok egyéni 
teljesítménykövetelményeit a Mellékletben rögzített célok alapján határozza meg. 
 
A határozat végrehajtásáról a képviselo-testület tájékoztatást kér. 
 
Felelos: körjegyzo 
Határido: 2010. február 15. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Királyhegyes Község polgármestere     Helyben 
2./ Kövegy Község Önkormányzatának Polgármestere  Kövegy 
3./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo      Helyben  
4./ Irattár 
 
 
4. számú eloterjesztés 
Az intézményi térítési díjak megállapításáról szóló 2/2010.(I.28.)ÖR. rendelet 
 
Horváth Lajos polgármester: Az óvoda vonatkozásában a fenntartó Csanádpalota Város 
Önkormányzata meghatározta a fizetendo térítési díjat. Az iskola vonatkozásában nincs 
megállapítva az aktuális térítési díj, 2007-ben volt utoljára szabályozva. Javaslom, hogy a 
tervezet szerint fogadja el a testület az új térítési díjakat amelyek a jelenlegi árszínvonalat 
tükrözik. 
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
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Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen) 
szavazattal elfogadta az intézményi térítési díjak megállapításáról szóló 2/2010.(I.28.)ÖR. 
rendeletet. ( Az elfogadott rendelet a jegyzokönyv mellékletét képezi. ) 
 
 
IV. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselo-testület 
részérol? 
 
A napirend keretében egyéb kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
 
V. napirendi pont 
Egyebek 
 
Katona István alpolgármester: Több épület elott és ebben van középület is, nincs eltakarítva a 
járda, csúszik, balesetveszélyes. Azt hallottam a lakosság részérol, hogy a faluban 19-én 
besurranásos lopások voltak. Van település or a faluban, mért nem látják, mért nem jár a 
faluban, ezzel meg lehetne akadályozni az ilyen eseteket. 
 
Horváth Lajos polgármester: A település ort a polgármester és a jegyzo irányítja. A 
legfontosabb felmerülo feladatokra összpontosítunk. Így például o irányította az 
óvodatakarítást, felügyelte a közmunkásokat. Sokszor 4 órától már szolgálatban van. Iskola 
kezdéskor és iskola végén kint van a közterületen, felügyeli a gyerekek közlekedését. 
Újságban közzé tettük a telefonszámát, bárki számára elérheto, jelezheti ha valami problémát 
észlel. 
 
A napirend keretében egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Megállapítom, hogy a képviselo-testület a mai napirendeket 
megtárgyalta. Köszönöm a képviselo-testület munkáját, a képviselo-testületi ülést bezárom.  
 
 

k.m.f. 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzo 
 
 
 
 
Juhász Csaba        Kurunczi Mihály 
képviselo               képviselo 
jkv. hitelesíto          jkv. hitelesíto 


